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BLOMES pagasta 

Iedzīvotāju padomes 

SĒDES PROTOKOLS 
 

Datums 2025.gada 4.jūnijā 

 

Nr. 7. 

Norises vieta: Blomes Tautas nams  

 

Sēdi atklāj: plkst. 18:00 

 

Sēdi vada: Arta Egle ( iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja) 
 

Protokolē: Artis Konstants 

 

Piedalās padome locekļi: 

 

Artis Konstants 

Ize Kalniņa 

Edgars Šverns 

Arta Egle 

 

Piedalās Blomes pagasta pārvaldes vadītājs Gaidis Bogdanovs, biedrības ,,GaiSma tunelī” valdes 

priekšsēdētāja Liene Šverna.  

 

Iedzīvotāji: Gunta Mangale, Zigeta Vīķele, Ilze Ķuzule, Līva Anderšmite, Jānis Supe.  

 

 

Darba kārtība:  

1. M.Kalna iesnieguma,par atteikšanos no iedzīvotāju padomes locekļa amata, izskatīšana.  

2. Jeberlejas estrādes atjaunošana, līdzekļu izlietojums. 

3.Dzirnavu ezera (Nigras ) tīrīšanas iespējas.  

4.Gājēju pārejas atjaunošana. 

5.Sadarbība ar Blomes pamatskolas vecāku padomi. 

6.Citi jautājumi,priekšlikumi. 

 

 

 

1.  M.Kalna iesnieguma,par atteikšanos no iedzīvotāju padomes locekļa amata, 

izskatīšana.  

 

  18.05.2025. iedzīvotāju padome saņēmusi padomes locekļa M.Kalna iesniegumu par 

atteikšanos no padomes locekļa amata, par pamatu ņemot  nespēju pilnvērtīgi piedalīties 

iedzīvotāju padomes darbā, saistībā ar citām aktivitātēm, kuras veic ikdienā.  
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Ņemot vērā to,ka padome nevar  strādāt nepilnā sastāvā, kamēr nav izsludināta kandidātu 

pieteikšana vai pieteikšanās padomes locekļa amatam, nolemts šobrīd neatbrīvot M.Kalnu no 

iedzīvotāju padomes sastāva. 

I.Kalniņa iebilst priekšlikumam, kuram pievienojas arī Gunta Mangale, jo saskaņā ar Smiltenes 

novada pašvaldības iedzīvotāju padomju nolikuma noteikumiem, iedzīvotāju padome katrā 

pagastā darbojas kā konsultatīva institūcija, kuru veido pieci iedzīvotāji, kas ir vietējās kopienas 

pārstāvji, un tās mērķis ir veicināt iedzīvotāju līdzdalību pašvaldības darbā. 

I.Kalniņa jau 2024. gada 28. novembrī izteica aicinājumu valdes locekļiem, kuri faktiski nedarbojas, 

atteikties no amata, lai padomes sastāvs atbilstu tās funkciju izpildei. Uzsverot, ka padome nav 

formāla institūcija, bet gan praktiska platforma iedzīvotāju interešu pārstāvībai un projektu 

īstenošanai, tādēļ padomes locekļu aktīva līdzdalība ir obligāts priekšnoteikums. 

I.Kalniņa uzrunā aktīvos  Blomes pagasta iedzīvotājus būt aktīviem un iesaistīties – kandidējot vai 

iesakot kandidātus, kas spēj apmeklēt sapulces, rakstīt līdzdalības projektus, darboties padomē. 

Būt par padomes locekli nav tikai goda lieta vai formāla loma – tas ir atbildīgs, uz likumu balstīts 

darbs kopienas labā. 

2. Jeberlejas estrādes atjaunošana, līdzekļu izlietojums. 

I.Kalniņa: ,, Uzskatu, ka jau šogad ir lietderīgi un nepieciešams izmantot Smiltenes novada 

pašvaldības budžetā piešķirtos līdzekļus Jeberlejas estrādes jumta seguma materiālu iegādei. 

Lai šis process varētu tikt uzsākts tiesiski pamatoti un tehniski korekti, ieteicams veikt aptauju 

vietējo būvuzņēmēju vidū, lai izvērtētu iespējas veikt estrādes jumta seguma uzmērīšanu un 

sagatavot būvniecības izmaksu tāmi. 

Labdarības akcijā saziedotie līdzekļi biedrībai “GaisMa tunelī” plānojami novirzīšanai norēķiniem 

ar izvēlēto pakalpojuma sniedzēju par faktiski veiktiem būvdarbiem. 

Priekšlikums: 1. meklēt ārpakalpojumu uz estrādes jumta konstrukcijas faktiskā stāvokļa 

noteikšanu un tāmēšanu, lai , par pašvaldības piešķirtajiem līdzekļiem Jeberlejas estrādei, varētu 

iegādāties jumta segumu. 

                      2. ievietot reklāmu par iespēju izīrēt estrādes teritoriju atbilstoši Smiltenes 

pašvaldības saistošajiem noteikumiem.  

 3. Uzrunāt Ventu Jaunzemu kopā ar  biedrību GaiSma tunelī rakstīt projektu pašvaldības 

līdzdalības projektu konkursam.  
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3. Dzirnavu (Nigras )ezera tīrīšanas iespējas.  

 

Iedzīvotājus satrauc jautājums par strauju ūdenstilpnes aizaugšanu. Iedzīvotāji, kuri kopj 

peldvietas, nespēj saviem spēkiem tikt galā. Padome jautā pārvaldes vadītājam, kādas ir nākotnes 

iespējas iesaistīties vietējai kopienai, lai risinātu šo problēmu.  

Priekšlikums : Sazināties ar melioratoru Druvi Dreimani, par iespējām, ko mēs, kā kopiena varētu 

darīt nākotnē, kādi būtu praktiskie veicamie darbi, nākotnes vīzija.  

Priekšlikums : projektējot ceļa pārbūvi pie Dzirnavu peldvietas, pievienot sadaļu par ezera tīrīšanu.  

Gaidis Bogdanovs informē, ka ceļa rekonstrukcijas laikā, ezers tiks pilnībā nolaists un jādomā, kur 

pārvietot zivju resursus. Priekšlikums-Asuāns, Pīļu dīķis.  

Ieteikums no citām novada pašvaldībām, kuras ar šo saskaras- gadā, kad ezers nolaists- ļaut tam 

izsalt un vismaz vienu reizi pašu spēkiem to izpļaut. 

 

4. Gājēju pārejas sakārtošana.  

 

Blomes pamatskolas tuvumā esošā gājēju pāreja tumšajā gada periodā ir neizgaismota, ir nodiluši 

ceļa apzīmējumi, nav veikta apauguma noņemšana vienā no gājēju pārejas galiem.  Kopā ar 

pašvaldības vadītāju tika rakstīts iesniegums LVC ar lūgumu labiekārtot šo gājēju pāreju. 

17.04.2025. tika saņemta arī atbilde, kurā teikts : 

 

Latvijas Valsts Ceļu Vidzemes reģionālā nodaļa neiebilst, ja Smiltenes novada 

pašvaldība apgaismojuma tīklu, gājēju ietves projektēšanu un būvniecību 

realizētu par saviem līdzekļiem, iepriekš slēdzot vienošanos ar LVC par ceļa 

zemes nodalījuma joslas nodošanu bezatlīdzības lietošanā.  

Lai uzlabotu esošās situācijas satiksmes dalībnieku drošību, LVC Vidzemes 

reģionālā nodaļa nomainīs 121.,803.ceļa zīmes mainot to atrašanās vietu un 

nomainīs esošās 535/536 ceļa zīmes.Vienlaicīgi uzstādīs 326.ceļa zīmes skolas 

pusē- no skolas iebrauktuves līdz autobusa pieturai,lai aizliegtu transportlīdzekļu 

stāvēšanu un uzlabotu redzamību skolas pusē pirms gājēju pārejas. Līdz 1.09. 

plānots atjaunot horizontālo apzīmējumu marķēšanas darbus.  

 

 

5. Sadarbība ar Blomes pamatskolas vecāku padomi.  
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Lai veicinātu Blomes pagasta attīstību un labiekārtošanu, Blomes pagasta iedzīvotāju padome 

vēlās sadarboties ar Blomes pamatskolas vecāku padomi, lai kopīgiem spēkiem veidotu drošu un 

attīstošu vidi ne tikai Blomes pamatskolas skolēniem , bet visiem pagasta ļaudīm. Lai kopīgi 

realizētu vietējās kopienas iesaistīšanos skolas aktivitātēs, lai iedibinātu jaunas tradīcijas. ( piem. 

Ziemassvētku labdarības tirdziņu, rīkotu kopīgas talkas, sportiskas aktivitātes) 

 Priekšlikums organizēt kopīgu talku vasarā, kur labiekārtotu esošo bērnu laukumu, plānotu gājēju 

celiņa nomaiņu.  

 

6. Citi jautājumi.  

 

- Šogad, 22. jūnijā neplānot sportiskas aktivitātes Jeberlejas estrādē. Visas dienas garumā 

tur notiks deju mēģinājumi, jo VP Deju kolektīvs ,,ATSPĒRIENS” gatavosies savai 15 gadu 

jubilejai.  

22.jūnijā jau ir plānotas sportiskas aktivitātes Blomes centrā pie skolas-STRĪTBOLS.  

 

- Līdz augustam sagatavot vides objektus dažādu uzdevumu veikšanai ģimenēm vai 

individuāli. Organizēt lieko mantu maiņas punktu , nepieciešamo lietu vākšanas akciju. 

Informācija sekos Blomes iedzīvotāju padomes FB lapā.  

- Nodot pagasta pārvaldniekam A.Šera iesniegumu Smiltenes novada pašvaldībai, uz 

kuru līdz šim nav saņemta atbilde.  

 

 

Sēde slēgta plkst. 19:30 

 

 

 

Padomes priekšsēdētājs                                                                   Arta Egle                

 

 

 

 


